

書院校友會午間茶敘 UC Alumni Association – Luncheon Talk 20/8/2011

講題：債務危機下的投資策略 Topic: The Investment Strategies Under Debt Crisis

校友會會長殷巧兒女士（左三）致送紀念品予嘉賓講者鄺民彬先生（83/經濟；中），並與校友會永遠榮譽會長張煊昌博士（右三）、院長馮國培教授（最左）、校友會副會長何萬森先生（左二）、校友會理事會主席李國忠先生（右二）及理事會副主席李劍雄先生（最右）合照。

Ms Lina H Y Yan, President of Alumni Association (third from left), presented a souvenir to guest speaker, Mr Ben M P Kwong (83/ECO; centre), accompanied by Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President (third from right), Professor Fung Kwok-pui, College Head (far left), Mr Ho Man-sum, Vice President of Alumni Association (second from left), Mr Simon K C Lee, Council Chairman of Alumni Association (second from right) and Mr John K H Lee, Council Vice Chairman of Alumni Association (far right).



海外交換生簡介會 Orientation Session for Exchange Students 1/9/2011

副院長兼輔導長王香生教授（第一排左五）、院務主任李雷寶玲女士（第一排左四）及助理院務主任陳文軒先生（第一排左三）及高級書院發展主任周鍾寶華女士（第一排最左）為海外交換生舉行簡介會。

College administrative staff including Professor Stephen H S Wong, Associate Head and Dean of students (first row, fifth from left); Mrs Christina Li, College Secretary (first row, fourth from left); Mr Tony M H Chan, Assistant College Secretary (first row, third from left) and Mrs Jackie Chow, Senior College Development Officer (first row, far left) hosted an orientation session for all overseas exchange students.



順風計劃 —— 宿生入宿義載服務 Hitch-offer Campaign – in aid of residents moving in of student hostels 4-11/9/2011



書院於2011年9月4日至11日推出「順風計劃」，提供宿生入宿義載服務。圖為本院參加「順風計劃」同學入宿時攝。

The College launched the Hitch-offer Campaign and invited staff members to provide free transportation to ferry students to check in hostels during 4-11 September 2011.

聯合五十五周年院慶活動 United College 55th Anniversary Activities on the Roll



新學期伊始，隨着書院懸掛起巨型橫額，標誌着聯合書院五十五周年院慶活動漸入高潮。

With the hoisting of the 55th Anniversary banner, the College rolls out an array of anniversary activities in 2011-2012.

書院新生輔導營籌委茶聚 Tea Reception for College Orientation Camp Organisers 7/9/2011



院長馮國培教授於9月7日假書院教職員餐廳邀請本屆新生輔導營籌委會成員及輔導員出席茶聚，感謝他們在過去數月的努力，令今年的新生輔導營得以成功舉行。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a tea reception for the Organising Committee members and group leaders of the College Orientation Camp 2011 on 7 September 2011 at the College Staff Canteen. He expressed thankfulness to the students who contributed to a great success of the Orientation Camp this year.

中大學生報9月號有一篇題為《聯合迎新營·改革》的文章，籌委特別與院長馮國培教授（右二）分享有關內容。

An article on “United College Orientation Camp – Revolution” was published in the September issue of the University Student Publication. The Organising Committee members thus shared the contents with Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right).



本院校友獲頒法國獎學金 Two College Alumni Received French Scholarships



左起：獲 Alexandre Yersin 獎學金的何禮賢校友（03/計算機工程）、本院成員入學及學生資助處處長周陳文琬女士、法國駐港澳總領事栢雅諾先生及獲 Crédit Agricole 獎學金的潘敬儀校友（08/英文）於獎學金頒發禮合照。

From left: College alumnus, Mr Ken L Y Ho (03/CEG) recipient of Alexandre Yersin Excellence Scholarship; College Member, Mrs Grace Chow, Director of Admissions and Financial Aid, CUHK; Mr Arnaud Barthélémy, Consul-General of France in Hong Kong and Macau; and College alumna, Ms Kris K Y Pang (08/ENG) recipient of the Crédit Agricole Scholarship, posed a group photo at the Scholarships Presentation Ceremony.